
UU møde 6. maj 2024 kl. 17.00-21.00  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Deltagere:  

Ole 
Lisbeth 
Annette 
Niclas (ordstyrer) - online 
Anja W 
Maria 
Thøger - online 
 
 
Referat 
 
 
 
 
 
 
 



Årshjul: punkter gennemgås 
 

• Opfølgning fra sidste UU-møde 
Opstartsmøder – De sportslige ansvarlige deltager på alle møder i stedet for repræsentanter fra 
Ungdomsudvalget 
Stævner, der er en udfordring med at komme til de stævner vi gerne vil, da de bliver lyn hurtigt udsolgt. 
Vi forhåndstilmelder med det samme og laver events tidligere.  
Sæsonevaluering: Sportsligt har flere hold klaret sig rigtig fint. Vi er blevet bedre til at lave nogle ting på 
tværs af årgange. Det skal der arbejdes videre med. Vi har stadig medlemsfremgang. Har brug for en 
strategidag i den kommende sæson.  
Der er møde hos Select 22/5 hvor trænertøj udvælges, derefter besluttes tøjpakker 

 

• Sæsonafslutning – de sidste detaljer på plads?  
Maria bestiller gavekort til Handelsstandsforeningen 
Bilka kommer og er med til at uddele til U9-13 og overdrager check.  
Praktisk ifm. foto – der sendes reminder-mail så alle husker TMS trøjen.  
Hjælpere møder ind kl. 15.  Rigtig positivt at mange forældre har meldt sig. 
 

• Træner/lederkomsammen – endelig invitation med tid/sted 
Bliver på Sct. Josef i gymnastiksalen fra kl. 17. Mad fra Fornis. Der er lavet en begivenhed på Facebook 
med tilmelding.  

 

• Tøj ny sæson  
Det nye sponsorkatalog er på vej, og bliver snart offentliggjort.  
Holdledere på de enkelte hold, hvor der er sådan en får samme pakke som manager.  
OBS nye spillertrøjer skal bruges til alle kampe – også på udebane. Ved grøn modstander benyttes    
overtrækstrøjer for de små eller alternativ. Hvis man vil have udebanetrøjer er det med fuld egenbetaling 
og klassisk Spain model  

 

• Nyt fra Håndboldvennerne  
Der har været afholdt en del møder. Der har været god ekstra indtjening pga. de ekstra kampe i 
slutspillet, hvor der har været solgt tombola. Der er rigtig mange præmier. Årgangene har hjulpet til i 
baren til hjemmekampene, det har fungeret rigtig godt. Der er lagt forslag til Cafe Ingeborg om hjælp til 
kampe mod betaling. Håndboldvennerne overdrager 50.000 – FANTASTISK - til sæsonafslutningen til 
Ungdommen. Håndboldvennernes logo kommer i tallet på spillertøjet til næste sæson.  
 

• Opstartsmøder 
Ændring af ”Den Grønne Tråd”+ Velkomstfolder 
Der har været afholdt møde ang. forventninger til forældre. Der er lavet lidt ændringer til Den Grønne 
Tråd. Der udfærdiges et standardskriv som deles ud til forældre, samt der tages referater fra 
opstartsmøderne på alle årgange. Vi opfordrer til DIALOG hvis der er forældre der har noget på hjerte og 
ikke mails. Trænerne er kulturbærer og er med til at udvikle nye kulturbærere. De Sportslige ansvarlige 
retter ”Den Grønne Tråd” samt velkomstfolder til og UU får det til godkendelse.  

 

• Hvordan lever trænerne op til forventningerne i ”Den Grønne Tråd” 
Vi skal sikre et kulturelt fundament, men det tager tid at bygge op. Udgangspunktet skal være indholdet 
i ”Den Grønne Tråd”. Vi skal forsøge at fastholde trænere i flere sæsoner for at skabe kontinuitet. 
 
 



• Stævne til næste forår – forældre opbakning 
Der er forældre der er positive overfor at afholde et stævne i foråret. Lykkeliga havde et godt stævne og 
de er villige til at afholde et stævne igen. Det er der opbakning til fra Ungdomsudvalget, det kræver blot, 
at der er en tovholder og nogle forældre der tager stafetten 

 

• Evt. (bordet rundt) 
- Ole, der har været henvendelser fra forskellige firmaer hvor der er muligheder for indtjening. 

Billedexpressen og noget med kaffe. Der er søgt midler hos Nordea Fonden.  
- Lisbeth 
- Annette – skriver til støt vedr. ”Bamse-lotteri” (Børnecancerfonen) for at få mere into 
- Nichlas 
- Thøger 
- Anja 
- Maria  

  

Næste møde 11/6 kl. 17 - 21 – Maria indkalder  


